
Generalforsamling 28/11‐2018 
 

29 fremmødte heraf 20 stemmeberettigede. 

Velkomst v/ formand Henrik Jensen. Henrik orienterede om at Ove har meldt sig ud af klubben og dermed 

bestyrelsen. Suppleant Jakob træder ind i stedet. Velkommen til Jakob. 

 

 Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår Thorkild Høst. Enstemmigt valgt. 

 Bestyrelsens beretning v/ Henrik. Beretning godkendt. 

 Regnskab og budget v/ Paulo. Begge dele godkendt. 

 Indkomne forslag. Der er ingen forslag. 

 Fastsættelse af kontingent for næste år. Henrik foreslår kontingentstigning på kr. 50. Vedtaget. 

 Valg af formand: Henrik modtager genvalg. Enstemmigt valgt. 

 Kassereren er ikke på valg. 

 Valg til bestyrelsen. Inge Maria “Fie” er på valg. Modtager genvalg. Enstemmigt valgt. 

 Valg af suppleanter. Jens Erik er foreslået. Enstemmigt valgt. 

 Valg af revisor. Leo enstemmigt valgt. 

 Orientering om KLH. Vi venter i spænding på hvordan det udvikler sig. 

 Eventuelt: Paulo fremlagde planer om 2 udvalg og inviterede medlemmerne til at deltage. Ideer til 

at hverve medlemmer. Ideer til at rejse midler til fremtidige aktiviteter. Herunder etablering at 

vores nye klubhus. Paulo vil være tovholder på begge udvalg.  

 


